

CUSTOMIZED PAD PRINTING MACHINE SERIES SERVO ROTARY PAD PRINTING 非标移印机系列-伺服旋转移印机



产品特点 STANDARD FEATURES

- 适合文具、玩具、礼品、电器、电子等产品不同平面位置的多色图案印刷;
- 采用PLC加触摸屏操控,功能参数灵活设置,便于操作人员调试和管理;
- 采用密封式油盅上墨,刮墨干净,环保省墨;
- 油墨底座多功能X、Y及锥度调节,使印刷定位准确;
- 采用独立控制印头,可前后、上下行程与速度调节;
- 伺服控制穿梭模组和旋转工作台,可多工位旋转实现产品的多色印刷;
- 特殊减震装置,机器运作非常平稳,调速刮墨,性能优越;
- 采用精密气动元件和电磁阀,确保产品的优良品质。
- Suitable for multi-color pattern printing on different flat positions of stationery, toys, gifts, appliances, electronics and other products.

▲ 印刷系统 Printing System

▲ 伺服旋转工作台 Servo Rotating Worktable

- Adopting PLC and touch screen control, flexible setting of functional parameters, easy for operators to debug and manage.
- Using a sealed ink cup for ink application, the ink is scraped clean and environmentally friendly, saving ink.
- Multi functional X, Y and taper adjustment of ink base ensures accurate printing positioning.
- Adopting independent control of the print head, it can adjust the front and back, up and down travel, and speed.
- Servo controlled shuttle module and rotating worktable, capable of multi position rotation to achieve multi-color printing of products.
- Special shock-absorbing device, the machine operates very smoothly, with speed regulation and ink scraping, and superior performance.
- $\bullet \ \ \text{Using precision pneumatic components and solenoid valves to ensure excellent product quality.}$

规格参数 SPECIFICATION PARAMETERS				
上下行程 / Up And Down Itinerary	0~200mm	印刷速度 / Printing Speed	800~900Pcs/hr	
前后行程 / Front And Back Travel	0~450mm	重量 / Weight	500kg	
钢板尺寸 / Steel Plate Size	150×350×10mm	机器尺寸 / Machine Dimensions	1350 X 1700 X 1800mm	
油盅尺寸 / Ink Cup Size	Ø130×140mm	气压 / Air Pressure	6~8bar	
伺服旋转角度 / Servo Rotation Angle	R1:360°, R2:±90°	功率 / Power	3.2kW	

CUSTOMIZED PAD PRINTING MACHINE SERIES PURE ELECTRIC TURNTABLE PAD PRINTING 非标移印机系列-纯电动转盘移印机





- 适合文具、玩具、礼品、电器、电子等产品图案的多色套色叠色印刷;
- 采用1个主控触摸屏,6个独立控制子屏幕操控,功能参数灵活设置,操作方便;
- 每个印头独立控制,胶头上下行程与速度可独立调节;
- 采用独立控制的弹出式油盅,可独立设置取墨及印刷等待时间;
- 采用独立控制的热风装置,可根据需求任意调节;
- 采用转盘分割器多工位工作台,精密分割器驱动,运行平稳,高效快速;
- 加装安全防护门,防止夹伤人手,保障操作安全;
- 采用精密气动元件和电磁阀,确保产品的优良品质。
- Suitable for multi-color overlay printing of patterns on stationery, toys, gifts, appliances, electronics, and other products.
- Adopting 1 main touch screen and 6 independent control sub screens for operation, with flexible parameter settings and easy operation.
- Each print head is independently controlled, and the up and down stroke and speed of the glue head can be independently adjusted.
- Equipped with an independently controlled pop-up oil cup, ink dispensing and printing waiting times can be set independently.
- Equipped with an independently controlled hot air device, it can be adjusted as needed.
- Adopting a multi station precision turning table, it runs smoothly, efficiently and quickly.
- Install safety protection doors to prevent injury to hands and ensure safe operation.
- Using precision pneumatic components and solenoid valves to ensure excellent product quality.

规格参数 SPECIFICATION PARAMETERS				
型号 / Model	HA-1300C-6A	印刷精度 / Printing Accuracy	±0.02mm	
上下行程 / Up And Down Itinerary	0~200mm (750W)	印刷速度 / Printing Speed	800~1400Pcs/hr	
前后行程 / Front And Back Travel	0~70mm (400W)	重量 / Weight	1800kg	
钢板尺寸 / Steel Plate Size	140×70×10mm	机器尺寸 / Machine Dimensions	1740 X 1350 X 1520mm	
油盅尺寸 / Ink Cup Size	Ø60mm	气压 / Air Pressure	6~8bar	
圆盘直径 / Rotary Disc Diameter	Ø1300mm	功率 / Power	220V 50Hz 3P 14kW	



▲ 印刷系统 Printing System



▲ 转盘工作台 Rotary Table Workbench

24 25